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Jótékonysági koncertet rendeztek a gyermekklinikáért 

Zséda visszatáncolt 
a szegedi fellépéstől 
Z s é d e n y i Adrienn, a s zen t e s i 
Horváth M i h á l y G i m n á z i u m 
egykori diákja e lőször vállalta, 
majd v i s s z a m o n d t a a fe l lépést a 
tegnapi jótékonysági koncer-
ten, ame lyen a szegedi gyer-
m e k k l i n i k á n é p ü l ő új onko ló -
giai osztályra gyűjtöttek. Zséda 
m e n e d z s e r e szer int a s zervezők 
n e m egyezte t tek ve lük időben. 

- Kis híján infarktust kaptam, 
amikor pünkösd előtti pénteken 
megtudtam Idol Andrea buda-
pesti szervezőtől, hogy Zsédenyi 
Adrienn n e m vállalja a fellépést a 
jótékonysági koncerten - mond-
ta dr. Bartyik Katalin, a Remény-
sugár Alapítvány kuratóriumi el-
nöke, a szegedi gyermekklinika 

Folytatás az 5. oldalon 

I n f o r m á c i ó i n k szer int a nép-
szerű é n e k e s t egnap egy a u t ó s 
cég r e n d e z v é n y é n lépet t k ö z ö n -
ség e l é Fotó: Karnok Csaba 

Ede bácsi és Laci bácsi a Tisza szerelmese 

Hatvanöt éve barátok 
1 9 3 9 - b e n a rókusi á l ta lános i skolában egy verekedés u tán is-
merkedtek meg, s ha az időjárás engedi , ma is együtt járnak 
horgászni , m i k ö z b e n fo ly ton piszkálják egymást . Laci és Ede bácsit 
a v íz é s a horgászat szerete te hozta ö s sze újra. 

- Borzasztó egy ilyen ronda em-
berrel együtt lenni. Gyerekkorá-
ban egy hörcsög volt, örökké vere-
kedett, most meg iszákos - évő-
dött Ede bácsi. Persze Laci bácsi 
s e m rest, s 'azonnal visszavág va-
lami hasonló baráti riposzttal. 
Végül természetesen egyikük sem 
sértődik meg, hiszen barátságuk 
1939 óta töretlen. A barátok min-
dennap a Tisza úszóházon talál-
koznak. 

Az 1932-es születésű Kasza 

László és Molnár Ede 1939-ben 
ismerkedtek m e g a rókusi isko-
lában. Megi smerkedésük törté-
netét Ede bácsi a következőkép-
pen mesé l t e el: - Másod ikosok 
vagy harmadikosok lehet tünk, 
amikor l e m e n t ü n k a szünetben 
a tornacsarnok mögé. Láttam, 
hogy Laci ott verekszik. Szét 
akartuk választani őket. Akkor 
ta lálkoztunk először. 

Folytatás az 5. oldalon 

Hiába épí t ik át a peronokat 
hosszabbra, további t echnika i 
problémákat kell m é g megol -
dani , hogy párosával járhassa-
nak az l - e s v i l l amosok . 

Az e lső Tatra vi l lamost 1996-ban 
szállították Szegedre. A legna-
gyobb forgalmú szegedi vonalra a 
legkisebb befogadóképességű jár-
művek kerültek: a százöt szemé-
lyes vi l lamosra csúcsidőben n e m 
fér föl az összes utazni vágyó. 
Naponta ugyanis 3 3 ezren utaz-
nak az 1 -es vonalon. A teljes sze-
gedi tömegközlekedési rendszer 
utasainak ötöde az l - e s vonalat 
használja. 

A várakozó- fe l szá l ló rész hos szabb let t , a s zere lvények a z o n b a n n e m Fotó: Mískolczi Róbert Folytatás az 5. oldalon 
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Kibővült szolgáltatásokkal, 
mostantól 5.500 m2—en. 

Skoda-márkaképviselet az új helyen: 
6728 Szeged, Dorozsmai út 48. 
Tel: 62/549-030 

Műszaki vizsga, zöldkártya, eredetiség 
vizsgálat a régi helyen: 

6724 Szeged, Kossuth L. sgt. 112. 
Tel: 62/471-242 

Töltse velünk 
június 12—13—0*1 

Az Ön Skoda—márkakereskedője: 

IKESZ Autó 
6728 Szeged, Dorozsmai út 48 
Tel.: 549-030 Fax.: 62 /549-039 

Technikai okok miatt csak egy-két Tatra járhat összekapcsolva 

Páratlan villamosok az l-es vonalon 

TÉMÁINKBÓL 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

azM5-ös autópálya 

nap múlva ér Szegedre! 

www.delmagyar.hu 

POLITIKA ES A SPORT 
Schmitt Pál, a Fidesz-MPSZ 
alelnöke, a párt európai 
parlamenti listavezetője 
lapunknak adott interjújában 
kijelentette: a 2 4 magyar 
képviselő együtt tehet valamit az 
országért. Az Európai 
Parlamentben ügyek vannak. 

7. oldal 

MILO NYERTE A W 3-AT 
Közel fél mil l ió szavazattal a 
deszki Milo nyerte az RTL Klub 
televízió valóság show-ját. A 
nyeremény - lakóparki ház, 
luxus autó és nyaralások, egy 
éven át havi 1 mil l ió forint 
apanázs - összértéke megközel í t i 
a 70 mil l ió forintot. 

6. oldal 
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Lázár János vásárhelyi polgármester: Nem veszek részt halotti toron! 

Katonás búcsú a dandártól 

Az u to l só dandársorakozót tartották tegnap a vá-
sárhelyi laktanyában, ame ly októbertől zászlóalj-
ként m ű k ö d i k tovább. Lázár János polgármester 
v i s z o n t a laktanya kerítése me l l e t t tartott sajtótá-
jékoztatóján t i l takozott a dandár m e g s z ü n t e t é s e 
miat t . 

A dandár hagyományait viszi tovább a megalakuló 
könnyűlövész-zászlóalj , a változás csak az alakulat 
szervezeti formáját érinti - mondta Havril András 
altábornagy a tegnapi vásárhelyi dandárbúcsún. 
N e m fogadta el v iszont Lázár János polgármester a 
Bercsényi dandárparancsnokának meghívását a 
tegnapi búcsúünnepre. Vásárhely vezetője a lakta-
nya mellett tartott sajtótájékoztatóján kijelentette: 
vé leménye szerint a jó ízlés határát súrolja, hogy az 
54 éves alakulat megszűnésére a honvédség dísz-
ebédet és ünnepséget is szervezett, s ő n e m vesz 

részt hálotti toron. Hozzátette, szerinte a vásárhe-
lyieknek s e m m i okuk s incs az ünneplésre. 

Lázár hangsúlyozta: egy tavalyi hadgyakorlaton 
Juhász Ferenc honvédelmi miniszter megnyugtatta 
a város vezetőit: n e m szűnik meg a dandár. A pol-
gármester szerint ez ügyben n e m kapott megfelelő 
tájékoztatást a városvezetés, de a civil alkalmazot-
tak és a katonák sem. Úgy vélte, szakmai szem-
pontból is megkérdőjelezhető az egy évtizeden át 
folyamatosan fejlesztett dandár megszüntetése , 
melynek következtében, mint fogalmazott, jelen-
tősen gyöngül a Dél-Alföld védelmi ereje. A város 
mindehhez n e m kívánt asszisztálni, tette hozzá, 
így az eredetileg a Kossuth térre és a ifjúsági parkba 
tervezett mai nyílt napra s e m adták ki a honvéd-
ségnek a területfoglalási engedélyt. 

Folytatás a 3 . oldalon 

Az Európa-bajnok az olimpiai részvételért küzd 

Janics Natasa családi körben 
A röszkei határtól mintegy százharminc ki lométerre , Bácskapalan-
kán é lő Janics családban m i n d h á r o m testvér kajakozik. A friss Euró-
pa-bajnok Natasa jó esél lyel küzd az o l impia i részvételért. 

Natasa bácskapalánkai cseresz-
nyét ropogtat Fotó: Mískolczi Róbert 

A Bácskapalánka (Backa Palanka) mellett folyó D u n a már gyerekko-
rukban meghatározó szerepet játszott a Janics testvérek életében. A víz 
és a két évvel ezelőtt, fájdalmasan korán, 45 évesen autóbalesetben el-
hunyt apa, Milán Janics korábbi sikerei a kajakozás felé terelték a gye-
rekeket: az idősebb Mityót, a középső Sztyepant és a legfiatalabb Nata-
sát, a Démász-Szegedi VE versenyzőjét. A poznani Európa-bajnokság-
ról aranyéremmel hazatérő Natasához még akkor is jöttek gratulálni, 
amikor nála jártunk. A beszélgetés közben megállapíthattuk, minden 
és mindenki Natasa mögött áll céljai elérésében. Édesanya, Stefica Ja-
nics például a hosszas távolléteket és a különcségeket is elfogadja és 
megérti. Natasa célja pedig jelenleg n e m más, mint kijutni az athéni 
olimpiára - s erre jó esélye lesz egy hét múlva a szegedi válogatón. 

Riportunk a Sziesztában 

KUMBORNÁL EGY VÁDPONT 
KIPIPÁLVA 
Kumbor Tibort, a megyei 
főkapitányság n y o m o z ó 
osztályának volt vezetőjét 
hivatali v isszaélés vádpontja alól 
fe lmentette a bíróság. 

3 . oldal 

Az a legységzász lókat a c s a p a t m ú z e u m b a n he lyez ik el Fotó: Tésik Attila 
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